



南京浮针医学研究所

Nanjing Institute of Fu's Subcutaneous Needling

举办首次海外浮针医学巡讲班的通知

浮针，1996 年在第一军医大学诞生，经过 28 年坚持不懈的钻研探索，从当初的一个单纯的针刺方法，发展到现在兼具诊断作用的浮针医学。在理论上，创立了“患肌”“再灌注活动”“血环境不良”、“气血新论”等理论，使得浮针疗法这种皮下浅刺，疗效立竿见影的针刺方法，渐渐成为显学。浮针 2009 年就被国家中医药管理局认定的中医适宜技术项目。2018 年初通过美国 FDA 认证，2021 年 10 月获得美国发明专利。

在多年如火如荼的国内浮针巡讲班基础上，我们决定于 2024 年 10 月 13 日-14 日在伦敦举办首次海外巡讲班。由浮针发明人符仲华博士通过实验的方法，讲解浮针原理、适应症以及演示浮针的思路、临床一些医学概念的误区等，由广州中医药大学针灸推拿学院孙健院长讲解浮针的常见操作误区，临床诊疗思路等。

地址：Holiday Inn, 276 Bath Road, Heathrow, UB7 0DQ

学费：450 英镑/人；9 月 22 日之前交费为早鸟价 400 英镑/人。

付款：网上转账，Bank Name: Barclays; Account Name: Fu's Subcutaneous Needling Association of Europe (FSNAE); Sort Code: 20-17-20; Account number: 90959936; IBAN: GB80 BUKB 20172090959936; SWIFTBIC: BARCGB22

联系人：1. 刘玉忠医师 电话/微信 13830867612 2. 浮针医学北京服务中心 电话/微信 16619704426 3. FSNtreatment@fuzhen.com.cn.

为了巩固课堂学习效果，课程结束后，学员获赠免费五个工作日的示范点临床见习，一年内完成，逾期按照自动放弃处理。

南京浮针医学研究所



2024. 08. 28





南京浮针医学研究所

Nanjing Institute of Fu's Subcutaneous Needling

First FSN seminar outside China is Coming!

Fu's Subcutaneous Needling (FSN) was invented by Dr Fu Zhonghua in 1996 in the First Military Medical University. After 28 years of continuous practice and improvement, FSN has not only become a therapeutic tool but also an improved diagnostic method from the original acupuncture techniques.

FSN has a quick and clear effect on chronic pain, such as shoulder, waist and leg pain associated with skeletomuscular issues, as well as asthma, chronic gastritis, ureteral calculi, prostatitis, weak bladder and habitual constipation associated with smooth muscular issues. In China, more than 50,000 doctors have learned FSN, and thousands of FSN seminars have taken place.

We are planning to expand FSN beyond China and have decided to hold first overseas seminar in London in October 13-14, 2024.

The inventor of the Fu's Subcutaneous Needling, Dr. Fu Zhonghua, will explain the principle, the indications of FSN, and demonstration of Fu's Subcutaneous Needling, the misunderstandings of some clinical medical concepts and many more of the intricacies of FSN. Prof. Sun Jian, the dean of the College of Acupuncture and Tuina of Guangzhou University of Chinese Medicine, will explain the common misunderstandings of the operation of the Fu's Subcutaneous Needling and the clinical diagnosis and treatment ideas.

Venue: Holiday Inn, 276 Bath Road, Heathrow, UB7 0DQ

Tuition fee: £450/person; Early bird price (before September 22): £400/person.

Payment details: Bank Name: Barclays; Account Name: Fu's Subcutaneous Needling Association of Europe (FSNAE); Sort Code:20-17-20; Account number: 90959936

IBAN:GB80 BUKB 20172090959936; SWIFTBIC:BARCGB22

Contact: 1). Dr. Liu Yuzhong Tel/Wechat 13830867612; 2). Fu's Subcutaneous Needling Medical Beijing Service Center Tel/wechat 16619704426; 3) FSNtreatment@fuzhen.com.cn.

After care of the course:

Students will be rewarded a five-days of clinical internship at validated teaching clinics in China (free of charge), which must be completed within 12 months after seminar.

Nanjing Institute of Fu's Subcutaneous Needling

28th August 2024

